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Administration til stede under punkt 8 – 10: 
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1. Godkendelse af referat 
Konstituerende møde d. 16. december 2021 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
2. Orientering fra studienævnets medlemmer 
Der arbejdes på at finde studenterrepræsentanter til studienævnet. Studienævnet accepterede, at der kan 
tales engelsk på møderne. Dokumenter, sagsbehandling mv er fortsat på dansk. 

Ingo Winkler orienterede om et potentielt Cand Merc program i Slagelse. 

Ingo Winkler og Kirsten Høg orienterede om, at der er sket ændringer i udvælgelseskriterier for optagelse 
på kandidat. Dette punkt genorienteres og diskuteres på næstkommende studienævnsmøde. 
 
3. Orientering fra studieleder 
Niklas Woermann orienterede om projekt ”Studerendes interaktion med virksomheder”. Formålet med 
projektet er at øge de studerendes interaktion med virksomheder. Der er særligt to fokuspunkter: 
Studieintensitet og employability.  

Niklas Woermann gav status på coronasituationen. Alle eksaminer i februar er online. I forhold til 
undervisningen kigger man på forskellige muligheder. Der kigges på løsninger for forårets undervisning i 
næste uge (uge 4). Afventer udmelding fra ministeriet. 
 
4. Cand Merc Aud 
Dennis van Liempd (herefter DL) deltog på denne del af mødet.  

DL kommenterede på de udtalelser fra Studienævn for Erhvervsøkonomi, der blev sendt til Cand Merc Aud i 
december 2021. Studienævn for Erhvervsøkonomi udtrykte bl.a. ønske om større variation i 
undervisningsformer. DL påpegede, at dette kan være vanskeligt i klassiske regnskabs- og revisionsfag. 



 

Studienævn for Erhvervsøkonomi har ligeledes påpeget manglende variation i eksamensformer i 
obligatoriske fag. Eksaminerne ligger i skæve perioder fordi der er mange eksaminer. DL mener at dette er 
korrigeret, hvor muligt. Mundtlige eksaminer er ikke det foretrukne valg på CMA grundet stort antal 
studerende og få ressourcer. 

CMA har egen bekendtgørelse og studieordning. DL blev spurgt om det er et krav med særligt metodefag 
og det mener han ikke. På CM er det en beslutning, at der er et metodefag – det er et valgfag. 

Fagbeskrivelserne til cand.merc.aud blev gennemgået. Der var en række kommentarer fra Studienævn for 
cand.merc og cand.merc.aud, som DL svarede på. 

B200040001 Selskabsret 
B200043001 Skatteret I 
B200044201 Regnskab I 
B200041001 Revision 1 
B200042201 Økonomistyring 
B200045001 Kreditsikringsret 
B200046201 Skatteret II 
B200047201 Regnskab II 
B200048201 Revision II 

 
Studienævn for cand.merc og cand.merc.aud opsummerer og sender forslag til , hvordan der skal arbejdes 
videre med fagbeskrivelserne. Når disse forslag er indarbejdet, forventer Studienævnet at godkende 
ovennævnte fagbeskrivelser. 
 
5. Vejledning, specialer 
Fakultetet har bestemt, at der er afsat 15 timer til en vejleder på specialer. En del af disse timer går til 
vejledning af den studerende. Resten går til gennemlæsning, eksamination etc. 

Studienævnet drøftede muligheden for at give en orientering om, hvor mange timer der skal gå til 
vejledning. Studienævnet vil undersøge, hvordan det foregår i praksis. Sagen genbehandles på 
studienævnets møde i marts 2022 
 
6. Meddelelser 
6.1. Referat af konstituerende møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 // Bilag 1  
6.2. Referat af møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 // Bilag 2  
6.3. Dagsorden for konstituerende møde i Studienævn for Meme d. 3. januar 2022 // Bilag 3 
6.4. Dagsorden for møde i Studienævn for Meme d. 11. januar 2022 // Bilag 4 
6.5. Dagsorden for konstituerende møde i Studienævn for SNSJSE d. 18. januar 2022 // Bilag 5  
6.6. Dagsorden for møde i Studienævn for Cand.Public d. 18. januar 2022 // Bilag 6  
6.7. Dagsorden for møde i Studienævn for SNSJSE d. 18. januar 2022 // Bilag 7  
6.8. Dagsorden for møde i Studienævn for HA d. 13. januar 2022 // Bilag 82 
 
7. Eventuelt 
Studienævnet blev enige om at lave beslutningsreferater af møderne. 
Orientering fra studieleder og studienævnets medlemmer er som udgangspunkt åbne punkter. 
 
 

 
 
 



 

 
 
8. Orientering om afgørelser fra Styrelse, Rektorat og Meritankenævn (lukket punkt) 
Studienævnet modtog orientering. 
 
9. Praksis og principper 
Intet at behandle. 
 
10. Behandling af ansøgninger vedr. dispensation og merit (lukket punkt)  
-  
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